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Onderwerp: ex.art.48  vragen m.b.t. ‘Helft jeugd leert buiten de stad’!  

 

Geacht College, 

 

De PVM is geschrokken  van het onlangs verschenen artikel in dagblad de Limburger (24-6), waaruit bleek 

dat de helft van de Maastrichtse middelbare scholieren onderwijs gaat volgen in België en Heuvelland. 

Partij Veilig Maastricht maakt zich hier grote zorgen over. 

Een van de redenen van deze massale uitstroom is, dat ouders kiezen voor zekerheid en discipline.  

De directie van het LVO beaamt dat de situatie zorgwekkend is. O.a. de zeer langdurige reorganisatie bij het 

LVO zou een groot struikelblok zijn. 

Het mag niet alleen voor ons, maar ook voor u een duidelijke zaak zijn dat het binnen deze problematiek vijf 

voor twaalf is en het hoog  tijd is voor een plan van aanpak en actie.  

Daarom leggen wij onderstaande vragen aan u voor: 

 Waarom wordt de problematiek nu pas transparant gezien het feit, dat de reorganisatie al bij 10 jaar 

duurt? 

 

 Is de wethouder op de hoogte van deze zorgwekkende situatie? 

 

 Indien ja, waarom is er niet eerder ingegrepen? 

 

 Hoe verloopt momenteel de communicatie met het LVO? 

 

 Zowel docenten als ouders zijn tegen het domeinenplan van het LVO. Waarom wordt dit niet 

opnieuw geëvalueerd en bijgesteld?  

 

 Wat zijn de concrete plannen van de wethouder en het LVO om het vertrouwen van de Maastrichtse 

leerlingen terug te winnen? 

 



 Is er een overzicht van de plaatsgevonden incidenten( geweld, verstoring van de openbare orde, 

pesten etc.) in het voortgezet onderwijs? ( Ouders kiezen voor discipline , veiligheid, normen en 

waarden! ) 

 

 Wat zijn op korte termijn de verbetervoorstellen en daadwerkelijke acties om het vertrouwen van 

ouders en leerlingen terug te winnen. 

 Maastricht heeft binnen het onderwijs een centrumfunctie; als het plan van aanpak goed wordt 

uitgevoerd kunnen we de krimp terugdraaien in groei. 

Ligt er een plan van aanpak en indien ja, welk? Waaruit blijkt dat wij de krimp kunnen omzetten in 

groei?    

 

In afwachting van uw antwoord, 

Met vriendelijke groeten namens  Partij Veilig Maastricht 

 

Tiny Meese fractievoorzitter 

 

 


